

圖資與檔案學刊

第 12 卷第 2 期 (第 97 期) | 2020 年 12 月 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

目次

編者言	i-iv
專題論文：數位漢學	
韓雨霖道長演講之文本分析 陳幼慧、詹進發	1-43
道教開光儀式疏文之文本探勘與數位人文探索： 以府城延陵道壇為例 林敬智	44-75
光學字元辨識古籍之全文轉置經驗：以明人文集為例 林巧敏、蔡瀚緯	76-117
學術論文	
大學生健康資訊影音平臺 Youtube 使用行為之調查： 以輔仁大學學生為例 黃蕙文、林麗娟	118-173
實務工作報告	
臺北醫學大學圖書館學術傳播服務之推動與成果 邱子恒、蕭淑媛	174-209

Journal of InfoLib and Archives

Vol. 12, No. 2 (No.97) | December 2020 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

Contents

Editorial	i-iv
Feature Articles: Digital Sinology	
Text Analysis of the Speech by Master Yulin Han <i>Yu-Hui Chen & Jih-Fa Jan</i>	1-43
Text-Mining and Digital Humanities Analysis of “Eye-Opening” Consecration Ritual of Contemporary Yanling Daoist Altar of Tainan <i>Ching-Chih Lin</i>	44-75
Full Text Conversion Experience in Optical Character Recognition of Ancient Books: An Example of Ming Dynasty Literati Collections <i>Chiao-Min Lin & Han-Wei Tasi</i>	76-117
Research Articles	
College Students’ Use of YouTube Health Video Information: A Case for Fu Jen Catholic University Students <i>I-Wen Huang & Lih-Juan ChanLin</i>	118-173
Practical Report	
Implementation and Outcomes of Scholarly Communication Services in Taipei Medical University Library <i>Tzu-Heng Chiu & Shu-Yuan Siao</i>	174-209